

《单词百科:internationalizes是什么意思?internationalizes怎么发音?internationalizes的解释和用法》

英语单词internationalizes是什么意思?internationalizes怎么读?internationalizes怎么发音?简答网为您整理了internationalizes的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



internationalizes怎么读

internationalizes的读音:[nt næ n laiziz]

internationalizes的意思

- 1、v.使国际化;使国际共管(internationalize的名词复数);
- 2、internationalize的第三人称单数和名词复数;

internationalizes的双语例句

1、 Along with the extending of the internationalization of service trade, legal service internationalizes gradually.

随着服务贸易领域的逐步扩大，法律服务也体现出向国际化发展的趋势。

2、 In the E-commerce age, enterprise management internationalizes increasingly, the mature period of enterprise is more and more short, and the competition of market is more and more vigorous too.

电子商务时代企业经营日益国际化，企业的成熟周期越来越短，市场竞争也越来越激烈。

3、 As the economic development internationalizes, the international market structure and the competition the influence to regional economy will be bigger.

随着经济发展的国际化，国际市场格局和竞争状况对区域经济的影响越来越大，贵州燃气企业的发展同样受到国际天然气市场发展状况的影响。

4、 The rapid developments of e-commerce bring great influence to accountant work, the accountant works tends to internationalizes day by day: accounting means are more diversified and more modernized, the accountant's service range is more extensive, high expectations are asked for accounting personnel's quality.

电子商务的迅速发展给会计工作带来了极大的影响，会计工作日趋国际化，会计手段更加多样化和现代化，会计的服务范围更加广泛，对会计人员的素质要求更高。

5、 Along with the exacerbation of economy globalization process, the cultural product, cultural resources, culture consumes and the cultural market internationalizes day by day and the international competitiveness of cultural industry become more and more intensively.

近年来，随着经济全球化的日益加剧，文化产品、文化资源、文化消费和文化市场日趋国际化，文化产业国际竞争更加激烈。

以上是简答网为您整理的internationalizes怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于internationalizes的用法、internationalizes的释义、internationalizes的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/internationalizes>